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هنرمند پیشکسوت کشورمان که به گفته 
خودش سال هاست از عرصه هنر دور است 
و دیگر در تلویزیون و رادیو کار نمی کند، 
این روزها حالش خوب است. او می گوید: از 
زمانی که کرونا آمده کلا خانه نشین شدم و انگار 
کرونا بهانه ای بوده تا همه از هم دور باشند و 
رفت و آمدها قطع شود. پری امیرحمزه را در 
سریال های خاطره انگیزی چون »آرایشگاه 
زیبا«، »در پناه تو« و... به یاد داریم. او دقیقا مثل 
نقش هایش جدی، صریح و در عین حال مهربان 
و صدایش هنوز هم دلنشین است. وقتی حالش 
را می پرسیم خدا را شکر می کند و به »ایسنا« 
می گوید: این روزها با کسی رفت وآمد ندارم و 
بیشتر در خانه هستم و اوقات فراغتم را فقط در 
خانه می گذرانم. دلیل کارنکردنم هم اصلا ربطی 
به کرونا ندارد چون قبل از کرونا هم سال ها بود 
که دیگر از زمان آقای احمدی نژاد به بعد کار 
نکردم و این بنا به تصمیم خودم بود وگرنه 
دوستان هنوز هم در تلویزیون و رادیو که گه گاه 
حالم را می پرسند پیشنهادهایی هم می دهند 
اما راستش دیگر حوصله ندارم. این هنرمند 
سپس با تاکید بر اینکه خیلی اهل مصاحبه 
نیست و در این سال ها کمتر پیش آمده که 
مصاحبه کند، اظهارکرد: دوستان به من لطف 
دارند. خیلی ها هم تماس می گیرند و حالم را 
می پرسند و یا در فضای مجازی از طریق واتساپ 
به من پیام هایی می دهند، البته عذرخواهی 
می کنم من خیلی درگیر فضای مجازی نیستم 
و اصلا خوشم نمی آید چون حوصله اش را ندارم 
فقط از طریق فضای مجازی گاهی به شکل 
تصویری با نوه ام برای رفع دلتنگی که دور از 
من است، تصویری صحبت می کنم. وقتی 
از او درباره سن و سالش می پرسیم با خنده 
باصراحت بیان داشت: من سن و سالم اصلا 
بالا نیست. به سن و سال من کاری نداشته 
باشید. اصلا دوست ندارم بگویم چند سالم 

است حتی خودم هم یادم نیست چند سالم 
باشد. تاکنون هم نه برای خودم تولد گرفتم 
و نه اجازه دادم که کسی برایم تولد بگیرد. 
شناسنامه من برای خواهر اولی ام است که فوت 
کرد و شناسنامه اش را به من دادند، بنابراین 
سنم چند سال کوچک تر از سن شناسنامه ای ام 
است؛ البته خودم اصلا برایم مهم نیست که 
چند سالم است چون معتقدم هنوزم جوانم. 
امیرحمزه ادامه می دهد: با وجود اینکه خیلی 
سختی کشیدم و چند سال پیش یک تصادف 
خیلی بدی داشتم و تمام استخوان هایم شکسته 
بود اما خداراشکر هنوز هم خودم، خودم را اداره 
می کنم و کارهای خودم و کارهای خانه ام را 
انجام می دهم، بنابراین اصلا به سن و سال 
اعتقاد ندارم. وقتی کسی از من در خیابان یا 
فروشگاه می پرسد چند سالت است؟ خیلی 
واضح می گویم به کسی ارتباط ندارد، اول شما 
بگویید چند سالتان است بعد من بگویم! اصلا 
هم به کلمه پیرزن اعتقاد ندارم. باید حرمت 
زن و مادر را نگهداشت چون حرمتشان خیلی 

بالاست.
 »آرایشگاه زیبا« برایم خاطره بود

بازیگر سریال های »در پناه تو«، »مدرسه 

و  خضرا«  »دبیرستان  مادربزرگ ها«، 
»تهران۱۱« در پاسخ به اینکه طی سال هایی 
که در تلویزیون حضور داشتید کدام سریالتان 
را از همه بیشتر دوست داشتید؟ می گوید: من 
کارهای زیادی کردم اما نمی توانم خودم بگویم 
که کدام را دوست داشتم این را مردم باید 
بگویند چون آنها مهم  هستند او همچنین درباره 
بازپخش سریال آرایشگاه زیبا در شبکه ای فیلم 
که به تازگی به پایان رسیده است خاطرنشان 
می کند: آرایشگاه زیبا که برایم سراسر خاطره 
بود. متاسفانه من از بازپخش ها مطلع نمی شوم 
که بتوانم دنبال کنم. با افراد زیادی هم در ارتباط 
نیستم که خبردار شوم. از امیرحمزه پرسشی 
دیگر مبنی بر اینکه آیا دلتان برای بازیگری 
در تلویزیون و رادیو تنگ نشده می پرسیم که 
اظهارمی دارد: به هرحال من یک بازیگر بودم 
و هستم. درست است که الان کار نمی کنم 
اما اسمم بازیگر است. راستش را بخواهید 
دلم تنگ نیست اما از بین رادیو و تلویزیون، 
در رادیو خیلی راحت تر بودم و برایم مساله ای 
نداشت که در آن کار کنم چون فقط یک متن 
بود که راحت می خواندیم، رفت و آمدم هم 
خیلی راحت بود اما دیگر سال هاست در رادیو 
هم کار نمی کنم. این هنرمند پیشکسوت 
سینما، تلویزیون و رادیو صحبتش را اینگونه 
به پایان می رساند: دوستان و همکارانم گاهی 
تماس می گیرند و حالم را می پرسند. برای فوت 
دخترم هم دوستان لطف داشتند و پیام های 
تسلیت برایم فرستادند و جویای احوالم بودند. 
مردم به من لطف دارند که دوستم دارند اما 
من بنا به تصمیم خودم سال هاست که دیگر 
کار نمی کنم و به خاطر کرونا و چیز دیگری هم 
نبوده. خداراشکر که طی این مدت هم به کرونا 
مبتلا نشدم اما از لحظه ای که کرونا آمده کلا 
در خانه بودم حتی پایم را خانه نزدیکانم هم 

نگذاشتم و ۲۴ ساعته در خانه بودم.

دلنوشته عظیمی نژاد 
همایون اسعدیان: برای مرحوم کریم خانی

برای نجات اکران به حرکت جمعی نیاز داریم
دبیر جدید شورای صنفی نمایش اظهارکرد: این شورا 
استقلال خود را حفظ خواهد کرد و تلاش می کند برخی 
اتفاق های پیش آمده قبلی تکرار نشود. همایون اسعدیان که 
در جلسه ی فوق العاده شورای صنفی نمایش به عنوان دبیر و 
سخنگو این شورا انتخاب شده است، بیان کرد: ۳۱ خردادماه 
نخستین جلسه شورای صنفی نمایش پس از چند ماه وقفه 
برگزار شد که ضمن انتخاب دبیر و سخنگو )همایون اسعدیان(، 
اعضای شورا متفق القول به عنوان یک تشکل صنفی تاکید 
کردند. این شورا مستقل از نهادهای دولتی و در تعامل با وزارت 
ارشاد همانند گذشته فعالیت خواهد داشت اما زیرمجموعه 
شورای راهبردی اکران نیست و کاملا مستقل از آن عمل 
خواهد کرد. اگرچه ارتباط خود را با شورای راهبردی برای 
تبادل نظر حفظ می کند. او افزود: در این راستا مواردی در 
آیین نامه شورای صنفی اشاره شده که اعضا نسبت به آن مساله 
داشتند و ما همین امروز آن ها را طی نامه ای به وزارت ارشاد 
اعلام کردیم و خواستیم در این چند مورد گفت وگو شود تا نظر 
اعضای شورا تامین شود. وی گفت: آیین نامه تنظیم شده، اما 
اعضای شورا روی یکی دو مورد حساسیت هایی دارند که به 
نظر می رسد قابل حل و گفت وگو است. اسعدیان ادامه داد: با 
توجه به شرایط کرونایی و اجتماعی خاص فعلی، حدود ۱۲۰ تا 
۱۳۰ فیلم پشت خط اکران هستند. همه اعضای شورای صنفی 
معتقد هستند که در این وضعیت نمی توان به شیوه های قدیم و 
مثلا براساس کف فروش، فیلم ها را اکران کرد و باید راهکارهای 
جدید را متناسب با وضعیت بحرانی اکران و سینما در نظر 
بگیریم، چون به هر حال مردم در شرایط اقتصادی فعلی کمتر 
به سینما می روند و نیاز به یک عزم و همیاری عمومی است تا 
مردم دوباره به سمت سینما برگردند. این کار نمی تواند در حد 
یک شورای صنفی یا چند پخش کننده و تهیه کننده دنبال شود 
و به همکاری کلان وزارت ارشاد و نیز دیگر دستگاه های مرتبط 
نیاز دارد تا از راه حل هایی که ما به آن ها فکر کرده ایم حمایت 
کنند. ما در این مسیر به همراهی کامل صداوسیما برای پخش 
تبلیغات فیلم ها-  تمام فیلم ها نه به صورت گزینشی-  نیاز داریم 
و هر آنچه را در شورا تایید شود، برای عملیاتی شدن و نجات 
وضعیت فعلی اکران، از طریق وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
تلویزیون، شورای راهبردی اکران و نیز موسسه سینماشهر 
پیگیری می کنیم تا به این وضعیت بسیار نگران کننده ی سینما 
آرامش دهیم. وی یاداور شد: الان صاحبان فیلم ها ترس از 
اکران دارند و لازم است برای آرایش اکران بحث و گفت وگو با 
تهیه کننده ها و پخش کننده ها اتفاق بیفتد. درواقع برای نجات 
اکران به یک حرکت و همکاری جمعی و گسترده نیاز است. 
دبیر شورای صنفی نمایش در پاسخ به اینکه آیا در این جلسه 
درباره وضعیت فیلم های در حال اکران و تخلفات احتمالی هم 
بحثی شد؟ ادامه داد: این جلسه فوق العاده بود و آمار دقیق در 
اختیار نداشتیم اما یکشنبه آینده آمار اکران را دقیق بررسی 
خواهیم کرد تا ببینیم شرایط فعلی چگونه است و با تخلفات و 
تشویق هایی که برای صاحبان سینما و فیلم ها وجود دارد باید 
چگونه عمل کنیم. اسعدیان در مورد اینکه چه ضمانتی  برای 
استقلال فعالیت دوره جدید شورای صنفی نمایش وجود دارد؟ 

بیان کرد: ضمانت، عملکرد ماست.

در »هشدار برای کبری 
11« حضور دارم

پری   امیرحمزه: 

 رادیـــو برایــم بهتـــر بود

علیرضا قره خانی گفت: به تازگی گروه 
تولید سریال »هشدار برای کبری۱۱« 
برای ادامه فیلمبرداری فصل جدید این 
سریال به شهر کلن آلمان آمده است و 
به همین دلیل برای همکاری مجدد در 
این اثر به من پیشنهاد همکاری داده 
است. قره خانی تاکید کرد: این گروه به 
من پیشنهاد دادند. طبیعتا من هم این 
پیشنهاد را پذیرفتم و هم اکنون جلوی 
دوربین این سریال هستم. بازیگر و 
بدلکار سریال »هشدار برای کبری ۱۱« 
در همین رابطه ادامه داد: در این سری 
من نقش کوچکی دارم. اما همین نقش 
کوچک هم برایم جذابیت های خاص 
خودش را دارد و شخصا همیشه از 

همکاری با این گروه لذت می برم. 

مدیر گروه فیلم و سریال شبکه سه خبر داد 
که ادامه سریال »برف بی صدا می بارد« بعداز 
»تازه وارد« روی آنتن خواهد رفت. مسعود 
کریمی در مورد پخش سریال »برف بی صدا 
می بارد« که سال گذشته روی آنتن این شبکه 
رفت و همزمان با نوروز پخش آن قطع شد، بیان 

کرد: این شب ها سریال »تازه وارد« از شبکه 
سه پخش می شود که ۱۱ قسمت است و بعداز 
آن ادامه سریال »برف بی صدا می بارد« روی 
آنتن می رود. وی درباره وضعیت سریال »برف 
بی صدا می بارد« یادآور شد: این سریال در ۱۰۰ 
قسمت ساخته شد که حدود ۷۰ قسمت از آن 

ماه های پایانی سال گذشته به پخش رسید 
و حالا قرار است بعد از »تازه وارد« ابتدا چند 
قسمت به صورت خلاصه از آنچه که پیش از 
این روی آنتن رفته است پخش شود و بعد 
۳۰ قسمت باقی مانده سریال پخش خواهد 
شد. کریمی درباره تعداد قسمت های نهایی 
این سریال که قرار بود ۲۰۰ قسمت باشد هم 
گفت: برخی از سایت ها گفته بودند سریال ۲۵۰ 
قسمتی است که این درست نیست و از ابتدا در ۲ 

فاز ۱۰۰ قسمتی قرار بود ساخته شود. 

زمان پخش »برف بی صدا می بارد« مشخص شد

سریـالی که نیمه تمــام مانــد

وزیر ارشاد: 
 نسبت به تغییر ریل گذاری
 حوزه سینما اقدام کردیم

در جلسه شورای هنر، ۳ چهره عرصه فرهنگ 
و هنر کشور، به پیشنهاد وزیر ارشاد و با اکثریت 
آرا به عنوان اعضای جدید این شورا انتخاب 
شدند و همچنین محمدمهدی اسماعیلی گفت: 
نسبت به تغییر ریل گذاری حوزه سینما اقدام 
کردیم. محمدمهدی اسماعیلی، وزیر ارشاد، 
در جدیدترین جلسه شورای هنر که در محل 
دبیرخانه شورای عالی انقلاب فرهنگی برگزار شد، 
با اشاره به انتخاب چهره های شاخص فرهنگ و 
هنر کشور به عنوان اعضای جدید شورای هنر بیان 
داشت: حجت الاسلام سیدمحمدحسین نواب 
)رئیس مدرسه اسلامی هنر در قم(، محمدعلی 
رجبی دوانی)نقاش و پژوهشگر فلسفه هنر( و 
حسن ریاحی)آهنگساز( از اعضای جدید این 
شورا هستند. او در ادامه ضمن ارائه گزارشی از 
وضعیت حوزه سینما اظهارکرد: »هم زمان با آغاز 
به کار وزارت ارشاد در دولت جدید، نسبت به تغییر 
ریل گذاری حوزه سینما اقدام کردیم و با تشکیل 
کمیته ای چندجانبه سعی در سروسامان دادن به 
اوضاع پرحجم اکران داشته ایم، زیرا با بازگشایی 
به خاطر محدودیت های  مجدد سینماها که 
کرونایی تعطیل بود، سازمان سینمایی با حدود 
۲۰۰ فیلم سینمایی در انتظار نوبت اکران مواجه 
بود و اقدامات کمیته چندجانبه در ساماندهی 
اوضاع کمک بسیاری کرد.« او همچنین به 
انتصاب زودهنگام دبیر جشنواره چهل ویکم فیلم 
فجر اشاره کرد و گفت: برخلاف روال قبلی، دبیر 
جشنواره فیلم فجر را ابتدای سال معرفی کردیم 
تا زمان کافی برای برنامه ریزی و اثربخشی بیشتر 

داشته  باشد. 

 زمان پخش فیلم های تابستانی 
شبکه های تلویزیونی در تابستان امسال 
پخش بیش از ۳۰۰ فیلم از سینمای ایران و 
جهان، را در دستور کار قرار داده اند که زمان 
پخش آنها در هر شبکه مشخص خواهد شد. 
شبکه سه سیما هر روز ساعت ۱۵، شبکه پنج 
هر شب ساعت ۲۴ و شبکه کودک هم هر روز 
ساعت ۱۴ فیلم های تابستانی خود را پخش 
می کنند. جشنواره تابستانی شبکه امید نیز از 
۱۱ تیرماه هر روز ساعت ۱۸ روی آنتن می رود. 
شبکه نمایش هم علاوه بر ساعات ۱، ۳ و ۴ و ۶ 
بامداد، ۸ ـ ۹ و ۱۱ صبح و همچنین در بعدازظهر 
ساعت های ۱۹ -۱۷ - ۱۵-۱۳ که اقدام به پخش 
فیلم می کند در دو بخش ویژه ۲۱ و ۲۳ به پخش 
آثار دنباله دار سینمایی جهان می پردازد. علاوه 
بر جشنواره فیلم های تابستانه، شبکه های یک، 
دو، چهار، افق، شما و سلامت نیز در روزهای 
پایانی هفته باکس ثابت فیلم های سینمایی خود 

را در دستور کار پخش دارند.

آریا عظیمی نژاد آهنگساز قطعه »آمدم 
ای شاه پناهم بده« همزمان با درگذشت 
محمدعلی کریم خانی خواننده این قطعه 
ماندگار، دلنوشته کوتاهی را منتشر کرد. 
در متن آریا عظیمی نژاد آمده است: 
»سکوت می کنم… انگار حنجره ام از کار 
افتاده… انگار صدایم را از دست داده ام. 
استاد کریم خانی به اربابش پیوست. آمده. 
آمده ، ای شاه پناهش بده.« محمدعلی 
کریم خانی خواننده و مداح پیشکسوت آثار 
آئینی مذهبی کشورمان که طی سال های 
اخیر با اجرای قطعه آمدم ای شاه پناهم 
بده در تجلیل از مقام والای امام هشتم 
حضرت رضا )ع( در میان مردم شناخته 
شده بود، شامگاه روز سی ام خردادماه بعداز 

مدت ها بیماری دار فانی را وداع گفت.


